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Posudek	závěrečné	práce

1.	Význam	a	náročnost	tématu	1.5
Poznámka:aktuální	téma,	náročnost	odpovídá	zadání
2.	Logická	struktura	práce	1.5
Poznámka:práce	je	vhodně	strukturována;	přestože	se	jedná	"jen"	o	bakalářskou	práci,
kapitola	diskuse	-	porovnání	výsledků	obdobných	prací	(jsou-li)	by	nebyla	na	škodu
3.	Naplnění	cíle	práce	1.0
Poznámka:cíl	práce	naplněn
4.	Metodický	postup	1.0
Poznámka:metodika	a	technika	odpovídá	zadané	otázce
5.	Hodnocení	teoretického	zobecnění	a	přínosu	2.0
Poznámka:vhodný	podklad	pro	další	práce	a	analýzy,	čistě	teoretický	přínos	však	menší
6.	Praktický	přínos	práce	1.5
Poznámka:možné	využití	pro	další	analýzy	využívání	finančních	prostředků	EU	pro	cestovní
ruch
7.	Práce	s	literaturou	1.0
Poznámka:počet	i	reprezentativnost	odpovídá	zaměření	práce;	veškerá	doporučená
literatura	použita
8.	Formální	stránka	1.5
Poznámka:odpovídá	požadavkům	kladeným	na	bakalářské	práce

Závěr

Hodnocení	práce	(známka):	výborně
Doporučuji	práci	k	obhajobě:	ANO	

Otázky	pro	diskusi	a	poznámky

Kritické	poznámky	a	celkový	přínos,	celková	hodnota	práce

Práce	je	zajímavá	komparací	čerpání	finančních	prostředků	dvou	lázeňských	měst	v	jednom
regionu.	V	současné	“koronavirové“	době	se	ukazuje,	že	stávající	dlouhodobá	a	masivní	podpora
cestovního	ruchu,	jako	jednoho	z	nejdůležitějších	hospodářských	odvětví,	nemusí	být	trvale
udržitelná.	Předkládaná	bakalářská	práce	může	být	proto	využita	pro	další	analýzy	využívání



finančních	prostředků	EU	pro	toto	odvětví,	případně	pro	přehodnocení	strategických	plánů	na
různých	úrovních.
Práci	by	jistě	prospělo	oslovit	více	respondentů	(stávajících	i	minulých	zástupců	města),	což	však
vzhledem	k	časovým	možnostem	bakalářské	práce	i	současné	situaci	nebylo	realizovatelné.

Otázky	nebo	témata	pro	diskusi	před	komisí

Čím	si	vysvětlujete	rozdíl	v	čerpání	finančních	prostředků	z	evropských	fondů	u	sledovaných
lázeňských	měst?	Je	tento	rozdíl,	podle	vašeho	mínění,	více	ovlivněn	vedením	města	či
naplňováním	cílů	strategických	plánů	rozvoje	těchto	měst?
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